
Skolebestyrelsesmøde Ravnholm Skole den 8. september 2020 
 
Mødedeltagere:   
Marieluise Josephine Bek-Pedersen (MJP) 
Rikke Nøhr Spangenberg (RNS)  
Mette Søberg Petersen, medarbejderrepræsentant (MEP) 
Kasper Fløe Svenningesen (KFS)  
Dorthe Thermann Reitz Plovsing (DTP) 
Kristoffer Boye Astrup (KBA) 
Jonas Bille (JB)  
Filippa Asved (AS) 
Tenna, medarbejderrepræsentant 
Elevråd: 
Julius Sonne Marinos, matrikel Nærum 
Jakob Tandrup, Matrikel Vangebo 
 
Skoleledelse: 
Kristine Juel Sklander (KS) 
Kristine Gebuhr (KG) 
 
Referent: jf. Kristine G 

 
1. Velkomst 

 
Referatet virker, det fortsætter i denne form. 
 
 

2. Meddelelser  
 

Status på skolen (KS) 
 Ansættelse på 4. årg, kvalificeret felt 
 Nye corona retningslinier; gennemgåes under punktet; Corona 
 Kommunalbestyrelsesrep i bestyrelsen 

Vi har svaret at det vil vi gerne, der kommer så én på et tidspunkt, god mulighed for at lytte lidt 
med og måske plante lidt frø. 

 
Skolens organisation og nøgletal: 
 
Det er gennemgået for personalet hvordan ledelsen fordeler sig og hvilke indholdsmæssige områder 
ledelsen hver især har. 
Birgit: 7.-9. årg 
Kristine S: 6. årg 
Kristine G: 0.-5. årg + SFO/SFK + souschef  
Semail: 0.-5. årg + SFO/SFK+ souschef 
Chris: administrativ leder; digitalisering 
 
Ledelsesstruktur og organisering er på plads. KS sender en oversigt ud. 
 
 



Nøgletal. 
Børnetal: 824 (et minus på 12 elever), dette er en udligning, som man kan fortolke som helt almindelig 
Der ønskes en bruttoliste; tilgående og udgående. 
Er der ro på, eller ser vi massive ryk? Vi har nogle dryp. Elever som nu har fået plads og rykker. Vi har ikke 
set store ryk; domino effekt! Det er positivt! 
Ift. GDPR renser KS dokumenterne og sender ud. 
 
Ansatte: Kommer med næste gang 
 

 
3. Arbejdet i skolebestyrelsen 

 
Der spørges til input til arbejdet i skolebestyrelsen: 
Opmærksomhed på et særligt fokus på 5. og 6. årgange, når nu det store ”styrkede udskolings-tog” kører. 
KS fortæller om et aktuelt emne omkring klub (SFK) delen; kan det tænkes sammen på tværs af matriklerne 
for at styrke tilbuddet. 
Fokus: udskoling – brobygning; hvordan skal den konkrete proces udmøntes til næste år?  
Trafik; kunne vi arbejde på at få sænket hastigheden på Skodsborgvej. Sikker skolevej. 
Jonas fortæller at det kunne være et punkt på næste møde; de første tanker om den nye udskoling. Evt 
startet op med et oplæg fra skolen om, hvordan vi vil gribe det an. KS fortæller at der faktisk er en særskilt 
proces rent byggeteknisk, som kører helt uden vores indflydelse. Vi kan starte med at kigge på vores 
mentale, værdimæssige processer. Der er igangsat flere processer på personalesiden. 
 

4. Opfølgning: Budget 
 

Kommunen har lavet et budget, som skolen kan regne videre på. Budgettet kan ikke færdiggøres endnu. 
KS:   
Budgettallet siger overordnet - 1,9, hvilket stemmer og er tåleligt. Der er forklaring fra(forvaltning), at der 
er systemfejl, der arbejdes på en løsning. Reguleringerne slår ikke igennem, det gælder alle skolerne. Vores 
egne tal stemmer; vi ligger ikke i et stort tab. Regulering af basisbeløb kunne forventes forhøjet. Vi arbejder 
pt ud fra et forsigtighedsprincip og afventer. 
Der er flere bevillinger, som kommer som dryp; bl.a. i forbindelse med at være sammenlægningsskole. 
Der er overført et merforbrug på 3,5, som er til grund for de beløb, der nu tilføres. 
Nogle skoler kunne ikke køre rundt; kommunen har taget den gamle gæld ud af verden.  
 
På næste møde vil budgettet blive gennemgået. 
 
  

 
 

5. Opfølgning: Covid-19 evaluering 
 
Skolen vil gerne fastholde at afholde forældremøderne til trods for stigende smittetal generelt. 
Skolebestyrelsen bakker op om det. Så længe vi kan, så gør vi det. 
 
Evalueringsstatus: 
Bestyrelsen fik præsenteret processen fra FPM, og har set alle plakaterne. 
Pointer fra bestyrelsen efterfølgende: 



Der blev oplevet nogen forskel på, hvad lærerne bød på, på de forskellige årgange og klasser. Hvis vi havner 
i en lignende situation, så bør vi som ledelse have holdning til, hvad der skal bydes ind med. 
Det var første gang, intet var opfundet, det var nyt for alle. Næste gang er vi bedre klædt på, derfor er det 
fint at modtage kritikken nu. 
Det var ny verden for lærerne; det var langt fra virkeligheden, svært til at ”mærke” eleverne. De der 
allerede var ”digitalt fremme i skoene”, fandt på spændende ting. Vi er klogere nu. – og opmærksomme på 
hvad der skal tages med fremadrettet. 
Oplevelsen fra ledelsen var at der var progression alle steder. 
Ledelsen arbejder videre og ser frem til at der bliver lavet en forælder-del også. Det samles til sidst. 

 
 

6. Deltagelse på forældremøder 
Fordeling af deltagelse: Se vedhæftede skema fra KG 
 
 

7. Kommunikation fra dagens møde 
Hvordan kommunikerer vi fra dagens møde 
Proces herfor diskuteres. 
Kasper melder sig til at samle trådene i et nyhedsbrev. Alle kommer med input. Første punkt til udsendelse; 
intro til bestyrelsen. 

 
8. Evt.  

Nyt fra elevrådet, der har lige været valg på Vangebo, der er god stemning. 
Fremadrettet skal elevrådet på dagsorden. 

 
 
 
 
 
 
Kommende opgaver i bestyrelsen: 

 Logo til skolenavnet  

 Styrket udskoling og ombygning i den forbindelse 

 En samlet skole  

 Overgange fra mellemskolen til ny-udskoling  

 Fælles traditioner 

 Digital strategi  

 ”Politikker” der skal fornyes  

 Storforældremøde og formandens beretning 

 Bevægelse i skolen  

 
 
Datoer er følgende: 
8/9, 20/10, 24/11, 5/1, 9/2, 16/3, 20/4, 25/5, 15/6 Kl. 17.00-19.00 

 
 


